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Ing. Biž: 

Chcel by som dať do pozornosti ešte dosť také nedostatočné osvetlenie cintorína, hlavne v tej 

severozápadnej časti za tým pamätníkom padlých hrdinov a takisto by bolo dobre možnože 

uvažovať aj s úpravou povrchu chodníkov tejto časti. Je to trošku také nedôstojné na tie 

podmienky. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka osvetlenia, požiadam technické služby o zásah, tzn. úpravu, takisto v rámci svojich 

možností a cenovej politiky realizujú takéto výmeny v niektorých častiach mesta, kde si to 

vyžaduje situácia. Možno ste zaregistrovali takúto zmenu v južnej časti mesta od čerpacej 

stanice Slovnaft až po pekáreň. Ide o výmenu niekoľkých osvetlení alebo tých výložníkov. 

Takže budeme samozrejme pokračovať v meste aj s ďalšími takýmito investičnými akciami. 

Vychádzať budeme samozrejme z možností rozpočtu, ale je to vec, ktorú technické služby 

a konkrétne správa cintorína vykonajú v dohľadnej dobe. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

TS mesta Trebišov 

 


